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Protokół Nr XXXI/2/2021 

z XXXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 09 marca 

2021 roku w sposób zdalny/on-line o godz.  8:00. 

 

W sesji prowadzonej online uczestniczyło 15 Radnych a także Burmistrz Gminy i Miasta Szadek.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 2021-2031 

(druk 1).  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2021 (druk 2).  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze 

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w związku z realizacją operacji pn. „Poprawa funkcjonowania 

gospodarki wodno-ściekowej w gminie Szadek” (druk 3).  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi (druk 4).  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu sfinansowania zadań z zakresu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu gminy i Miasta Szadek na lata 2021-2032” (druk 5).  

8. Zamknięcie obrad XXXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

 

Pkt 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności.   

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Szadek Janina Ogińska - otworzyła obrady XXXI Sesji VIII Kadencji Rady 

Gminy i Miasta Szadek. Następnie Przewodnicząca Rady odczytując kolejno nazwiska Radnych on-line sprawdziła 

obecność. Po odczytaniu nazwisk Radnych Przewodnicząca Rady stwierdziła prawomocność obrad. W sesji 

zdalnej na początku uczestniczyło 14 Radnych. Problemy techniczne z połączeniem wystąpiły w przypadku 

Radnego K. Durki. 

 

Burmistrz Gminy i Miasta Szadek p. Ławniczak przeprosił za szybki tryb zwołania sesji. Wyjaśnił powody, dla 

których pilnie została zwołana. Pierwszy, wiąże się z otrzymaną promesą z WFOŚ na dofinansowanie 

termomodernizacji budynku SP w Szadku. Na to zadanie otrzymujemy dotację 998 670 zł, z czego 428 002 zł to 

jest pożyczka. Kwota 428 002 to wkład własny, który zaciągamy w formie pożyczki. Ponadto w przypadku pożyczki 

potrzebna jest jeszcze opinia RIO. Bez której nie można będzie podpisać umowy z WFOS. Drugi powód bardzo 

istotny dotyczący realizacji zadania z obszaru gospodarki wodno-ściekowej w ramach umowy z PROW-u, która jest 

już podpisana. Gmina chce ogłosić przetarg na ul. Sieradzką (woda, kanalizacja), plus dokończenie zadań z II 

etapu. Tutaj chcemy wystąpić o pożyczkę na tzw. wyprzedzające finansowanie do BGK. Do czego potrzebne jest  

upoważnienie Rady. Pożyczka w BGK jest najtańszą z dostępnych. Pan burmistrz dodał, że zadanie trzeba 

zrealizować, zapłacić a następnie wystąpić o refundację kosztów. Początek roku jest dobrym czasem na ogłoszenie 

przetargów. Pan burmistrz poinformowała także o naborze WFOS na program gospodarki azbestem, na odbiór 

azbestu. Stąd tez prośba o przyjęcie regulaminu w tym zakresie. By móc sprawnie przeprowadzić proces usuwania 

wyrobów azbestowych z terenu gminy, i złożyć wniosek do WFOŚ na odbiór azbestu. 

 

Radny p. Mielczarek poprosił o podanie rzeczywistej stopy oprocentowania kredytów o których mowa, jaki jest 

rzeczywisty koszt ich zaciągania. Radny podziękował Panu burmistrzowi za umieszczenie budżecie opracowania 

dokumentacji na ul. Sportową, Spółdzielczą. Brakuje jeszcze ul. Spacerowej. Następnie Radny zwracając się do 
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niektórych radnych, podkreślił, że rolą radnego jest pytać, kontrolować działalność władz gminy. Dlatego prośba by 

później nie komentować tego co się dzieje na sesji.  

 

Pan Burmistrz poinformował, że oprocentowanie jest bardzo korzystne dla samorządu, w przypadku BGK na dzień 

dzisiejszy jest to 0, 26%. Patrząc na oferty komercyjne gdzie RRSO wynosi na poziomie 6 - 10% - to 0,26 jest 

bardzo korzystne. Pożyczka w WFOS jest też korzystna - łączny koszt o jest 1,5%. To są bardzo dobre 

oprocentowania.  

 

Pkt. 2.  Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do prowadzonej online sesji dołączył radny Durka. Następnie przeszła 

do przyjęcia porządku obrad. Przypomniała, że odczyta nazwiska Radnych prosząc o odpowiedź każdego z nich, 

sygnalizowanie przez podniesienie ręki. Przeprowadziła głosowanie odczytując kolejno nazwiska Radnych. 

Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie.  

 

Pkt. 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na 

lata 2021-2031 (druk 1).  

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały, odczytując kolejno nazwiska Radnych 

biorących udział w zdalnej sesji. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2021 (druk 2).  

Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały, odczytując kolejno nazwiska Radnych biorących udział w zdalnej sesji. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań 

finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w związku z realizacją operacji pn. 

„Poprawa funkcjonowania gospodarki wodno-ściekowej w gminie Szadek” (druk 3).  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały, odczytując kolejno nazwiska Radnych biorących udział w zdalnej sesji. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Łodzi (druk 4).  

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały, odczytując kolejno nazwiska Radnych 

biorących udział w zdalnej sesji. Przedstawiła jego wyniki:  
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- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu sfinansowania zadań z zakresu usuwania 

wyrobów zawierających azbest z terenu gminy i Miasta Szadek na lata 2021-2032” (druk 5).  

Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie projektu uchwały i 

przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 15 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt. 8. Zamknięcie obrad XXXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia obrad  XXXI zdalnej sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

 
 
 
 
 
Sesja została utrwalona nagraniem audio-wideo, dostępnym na stronie internetowej urzędu.  

 
 

 

 

Protokolant                                                                                                                   Przewodnicząca Rady  

E. Lubiszewska                                                                                                               Janina Ogińska 

 

 


